
 

 

Fråga till Moa Brydsten, ordf. För- och grundskolenämnden 

 

Varför kontor, men inte 

klassrum?  

 

 

Till Umeå kommunfullmäktige 

2017-02-07 

 

 

Vänsterpartiet vill inte agera konspirationsteoretiker. Därför vill vi ha 

alla fakta på bordet, så att vi med gott samvete kan försäkra oroliga 

föräldrar om att den planerade lösningen för förskola, skola och 

fritidshem i Bullmark bli en långsiktig lösning för framtiden. 

 

Det har framkommit att den nya F-3-skolan som är planerad i Bullmark 

förutom förskola även ska dimensioneras för samlokalisering med andra 

verksamheter, bl.a. hemtjänsten. Vänsterpartiet är en varm initiativtagare 

och förespråkare för samlokalisering, då det finns stora 

samordningsvinster med det, såväl sociala som ekonomiska. Men i denna 

omdebatterade nybyggnation uppstår ett frågetecken om skolan ska 

inhysa andra verksamhetsområden men inte tillräckligt med klassrum för 

mellanstadiets elever, då mellanstadiet ska finnas i en annan byggnad en 

bit bort från F-3-skolan. Samtidigt ska vissa delar så som matsal, 

skolbibliotek och gymnastikhall i den nya skolan samnyttjas med 

mellanstadiet. Det blev alltså en alltför kostsam investering för 

kommunen att bygga en sammanhållen F-6-skola i Bullmark, men inte att 

dimensionera för andra verksamheter i den nya skolan. 

 

Fråga: 

 

Hur ser du som ordförande för skolan på det faktum att Umeå kommun 

har investeringsutrymme för nybyggnation gällande kontor, men inte för 

klassrum i den nya F-3 skolan i Bullmark? 

 

 

Ulrika Edman 

Vänsterpartiet
 


